
فرزندان آدم با همدیگر ازدواج کردند.
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متن پرسش

سلام استاد: خدا قوت: در مورد اینکه هابیل و قابیل با خواهران خود ازدواج نکرده اند برای ادامه نسل

بشر تا زنا صورت نگیرد روایت هست که خداوند جن یا ملک یا نسناسی برای حمل نطفه اینان خلق

نموده است حال سوال بنده این است که آیا ما فرزندان جن یا نسناس یا ملک هم هستیم یا فقط

فرزندان آدم و حوام؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: اخیراً در اولین جلسهی بحث در مورد سورهی نساء عرض شد که به گفتهی

علامهی طباطبایی حکم ازدواج با خواهر و برادر بعداً آمده و فرزندان آدم با همدیگر ازدواج کردند. در

این مورد خوب است که به تفسیر اولین آیهی سورهی نساء در المیزان رجوع شود. موفق باشید


